
Zápisnica zo stavebnej komisie zo dňa 6.1.2023 

 

Prítomní:  Predseda SK: Rudolf Škriečka,  

Miroslav Stančík, Michal Držík, Ing. Peter Dinga, Ján Bača starší, 

Jaroslav Benian 

Ospravedlnení: Jaroslav Bača 

Ostatní prítomní: - 

 

 

1. Obhliadka umiestnenia dopravného zrkadla na žiadosť pána Laurenčíka o umiestnenie 

takéhoto zrkadla pri výjazde na hlavnú cestu spod cintorína z časti “Priehrad“. Pán 

Laurenčík bol prizvaný k obhliadke aby ozrejmil situáciu. SK odporúča osadenie zrkadla, 

prezistiť cenu zrkadla. 

2. Obhliadka pozemku v časti Bukovinka, na žiadosť pána Molnára, ktorý si dal žiadosť 

o odkúpenie obecného majetku. Pozemok susedí s jednou stranou s pozemkom žiadateľa. 

Plánuje ho využiť na uskladnenie a prípravu palivového dreva. Po výzve či nemá nejaký 

iný pozemok na zámenu, odpovedal že nie. SK odporúča predať s ochraným pásmom 

okolo odvodňovacieho kanála v šírke cca 0,5m . Vyhotovenie geometrického plánu v réžii 

žiadateľa. Osloviť pani Pilátovú o vyjadrenie k predmetnému predaju pozemku. Zapnúť pri 

Obecnom Úrade, zapnúť na Kamenci v časti kde býva rodina Hulinová. Zvážiť vypnutie 

svetla na železničnú stanicu pri odbočke k Dingovcom. 

3. Zmena počtu svetelných bodov(odpojenie/pripojenie). Zapnúť svetlo pri pani Knapovej 

a vypnúť lampu poniže ktorá osvetlovala voľnejší priestor. Pripojiť svetelný bod pri 

obecnom úrade, v časti obce “Kamenec“ pri pánovi Hulinovi. Zvážiť vypnutie svetelného 

bodu pri ceste na stanicu pri odbočke k Dingovcom 

4. Obhliadka školského bytu v budove ZŠ. 

SK odporúča v budúcnosti komplexnú realizáciu rekonštrukcie bytu. Do pozornosti dáva 

varianty aj svojpomocnej rekonštrukcie alebo jej časti najmä ak ide o vyspravenie omietok, 

maliarských prác, búracích prác, elektroinštalácie a obkladačských prác. 

• K elektrickej inštalácii osloviť firmu/firmy čo sa týka revízie a “dohľadu“ pri 

svojpomocnej rekonštrukcii vs. kompletnej rekonštrukcie elektroinštalácie 

dodávateľsky. 

• Ku kúreniu zvážiť alternatívu k obdobiu bez vykurovania budovy ZŠ. Či už elektro 

ohrev infra panelmi, krbové kachle...... 

• K dispozícii bytu zachovať 3-izbový byt, poprípade zvážiť pripojenie “práčovne“ 

k priestorom MŠ. 

• K podlahám , nefunkčný odpad z kuchyne, staré rozvody kúrenia v podlahe, krivé 

podlahy. 

 

5. K žiadosti pána Milana Stančíka vyplýva že potrebuje schválenie OZ , že obec nemá 

záujem o časť predmetnej parcely registra C, parc.č. 810,v k.ú. Vaďovce, ktorá je v správe 

SPF. Preveriť či sa domnievame správne, poprípade vysvetlenie od pána Stančíka osobným 

stretnutím na komisii alebo priamo na OZ. 

6. Žiadosť pani Libuše Húskovej. Žiadosť o odkúpenie časti parcely 17519/1 v lokalite 

Dubník v k. ú. Stará Turá. Na ktorej sa nachádza časť garáže a časť príjazdovej cesty 

k chate žiadateľky. Kritická je spodná časť kde sa nachádza príjazd k susediacej chate pána 

Medveďa a časť príjazdovej cesty k chate pána Antálka.  

Treba osloviť dotknutých majiteľov okolitých chát.(pán Medveď, pán Tuka st., pán 

Antálek). Komisia sa rozhodla vrátiť k tomuto bodu na nasledujúcom stretnutí. 

 



 

 

 

............................................ 

Rudolf Škriečka 

                                                                                                          predseda SK 

 


